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ЗАПИСНИК 

СА 4. СЕДНИЦЕ ИЗВРШНОГ ОДБОР 
ЗАЈЕДНИЦЕ ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

Четврта седница ИО Заједнице електротехничких школа Србије одржана је 02. априла 2023. године у 
просторијама Високе школе електротехнике и рачунарства у Београду. Седници су присустввују 
представници 22 школе чланицa Заједнице и ИО /списак присутних школа дат је у пролог записника/, 
седници присуствују 9 представника школа без права гласа и др Ивана Милошевић,  руководилац Одсека 
Висока школа електротехнике и рачунарства, др Вера Петровић, председница Академије техничко-
уметничких струковних студија Београд (АТУСС), др Срђан Јовковић, председник Академије техничко-
васпитачких струковних студија Ниш и Маја Тодоровић, руководилац Центар за стручно образовање и 
образовање одраслих Завода за унапређивање образовања и васпитања. Седници присуствује и Ђурађ 
Бањац бивши председник Заједнице. 

Седница ИО почела је у 12.00 часова. 
Седницом председава Небојша Соколовић, председник Заједнице. 
Председник Заједнице, Небојша Соколовић је пожелео добродошлицу присутнима члановима 

Извршног одбора и захвалио се др Ивани Милошевић, руководиоцу Одсека Виска школа електротехнике и 
рачунарства и њеним сарадницима на гостопримству и уложеном труду у организацији данашње седнице 
Председништва и ИО ЗЕТШС и Републичког такмичења из мултимедије које се данас одржава., затим је 
позвао др Ивану Милошевић да се обрати присутнима. 

Др Ивана Милошевић је пожелела у своје лично име и у име колектива ВИШЕР-а добродошлицу свим 
присутним члановима ИО и гостима, још једном истакла дугогодишњу и успешну сарадњу коју Заједница 
има са ВИШЕР-ом и да се искрено нада да ће то тако и остати и са новим руководством  и пожела успешан 
рад ИО ЗЕТШС. 

Соколовић се захвалио и др Вери Петровић, др Срђану Јовковићу и Маји Тодоровић на времену које 
су одвојили да би присуствовали данашњој седници.   

Председник Соколовић је констатовао да седници присуствује 22 од укупно 37 чланова ИО, што је 
довољан број за одржавање седнице и одлучивање, затим је предложио је следећи дневни ред: 

Д Н Е В Н И  Р Е Д  

1. Усвајање записника са претходне седнице, 
2. Актуелности средњег стручног образовања, 
3. Доношење одлуке о висини награде за наставника – ментора за освојено прво место на 

републичком такмичењу, 
4. Организација седнице Скупштине Заједнице, 
5. Дисеминација ЕРАСМУС+ пројеката чланица Заједнице, 
6. Текућа питања  

 
Сви присутни чланови ИО су једногласно усвојили предложени дневни ред и затим се кренуло на расправу 
по тачкама дневног реда. 
 



Тачка 1. 

Председник Соколовић је ставио на гласање предлог Записника са претходне 3. седнице ИО која је 
одржана у Крушевцу. Исти је усвојен једногласно. 

Тачка 2. 

Председавајући је још једном поздравио Мају Тодоровић и захвалио се што је данас са нама како би 
чланове ИО упознала са актуелностима у средњем стручном образовању. 

Маја Тодоровић се захвалила председавајућем поздравила све присутне. 
У свом излагању у вези тренутно актуелних дешавања истакла је да: 
- На сајту ЗУОВ-а објављени су Приручници за завршни испит за образовне профиле сервисер 

термичких и расхладних уређаја и монтер телекомуникационих мрежа и да ће у току априла бити одржане 
обуке и демонстрација реализације завршног испита за ова два образовна профила. О термину одржавања 
обука школе ће бити благовремено обавештене, 

- За два образовна профила (електроинсталатер и електромеханичар за машине и опрему) који 
немају стандарде квалификација, а ове године излазе на завршни испит по новом моделу школама су 
прослеђени (преко Заједнице) радни задаци а ускоро се очекује и објављивање Приручника о чему ће 
школе бити исто обавештене преко Заједнице, 

- Упутство за попуњавање јавних исправа које издаје средња школа за четворогодишње образовне 
профиле објављено је на сајту ЗУОВ-а, ускоро се очекује објављивање и за трогодишње, 

- За све образовне профиле код којих се или ради нови ППНУ или се иновира већ постојећи у току 
маја месеца школама ће бити достављен табеларни преглед фонда часова по предметима да би се могла 
планирати подела часова за наредну школску годину, 

- Секторско веће ИКТ-а узима у процедуру иновирања стандарда квалификација обрзовне профиле 
елктротехничар рачунара, електротехничар информационих технологија и администратор рачунарских 
мрежа. Оно што је битно да и даље ова три профила остају као и до сада, 

- У овом тренутку се разматра иновирање образовних профила за аутоиндустрију, 
- У поступку припреме јавне расправе је измена Закона о дуалном образовању и да позива школе да 

да узму учешће у томе. 
Небојша Соколовић је питао да ли ће на пробној Државној матури сада сви радити тест који је био у 

пилоту (основе електротехнике, електроника, електрична мерења и нешто мало дигиталне електронике), 
Маја Тодоровић је одговорила потврдно. 

Тања Старчевић из Техничке школе у Ужицу  је опет истакла проблем верификације образовног 
профила техничар мехатронике на шта је Маја Тодоровић рекла да је ЗУОВ министарству дао мишљење да 
се школама само треба дати ново решење без повљања поступка верификације али не зна зашто и где је то 
запело. Такође је рекла да су министарству упућене измене правилника о стручној спреми и да они коче 
објављивање. 

Небојша Соколовић је упознао чланове ИО да је на захтев Канцеларије за дуално образовање и 
Агенције за квалификације, у складу са договором са претходне седнице ИО, дао предлог чланова радне 
групе за енергетику и то: 

Владимира Илића, дипл.инж.ел, Експерт за нове технологије (Организациони део Пренос електричне 
енергије) 

Проф. др. Александара Родића  - Руководиоца Цетра за роботику, Научног саветника Института 
"Михајло Пупин" – Београд 

др Александра Грујића, дипл.инж.ел. Академија техничко-уметничких струковних студија Београд 
Др Дејана Благојевића, Академија Техничко Васпитачких Струковних Студија Ниш 
Небојшу Соколовића, представника ЗЕТШС 
и Компанију  Energy Net д.о.о.  Нови Сад као заинтересовану компанију 

али да му и даље није најјасније шта се жели постићи овом радном групом. 
У свом даљем излагању присутне је упознао са предстојећим састанком са представницима ГИЗ-а 

Зелена агенда - Соколовић је даље додао да је ГИЗ упутио позив представницима ЗЕТШС и ЗМШС да 25. 
априла присуствују састанку са представницима ГИЗ-а у оквиру верификационе мисије која испитује 



могућност наставка подршке економском развоју Србије кроз наставка пројекта који се тренутно спроводе. 
На овом састанку нашу Заједницу поред њега представљаће Марјан Иванов и Горан Станковић. 

Соколовић је у свом даљем излагању упознао присутне да је у вези плана ангажовања у ЈИСП-у 
разговарао са помоћником министра просвете Милошем Благојевићем, да је Горан Станковић у контакту са 
Тањом Славковић из ШУ Краљево која је задужена за контакт са COMTRADE-ом и са којом покушава да 
реши техничке проблеме на које су указале школе у пилоту и да га је Милорад Славковић, ШУ Чачак, 
контактирао у вези обрачуна норми. Због озбиљности питања обрачуна норми наставника тражиће се 
састанак са представницима миниистарства и заинтересованих Заједница. 

Тачка 3. 

Председавајући Соколовић је дао предлог да се висина награде за наставнике-менторе ученика који 
су освојили прво место на републичком такмичењу од ове школске године подигне са 9.000 на 10.000 
динара. Сви присути су једногласно усвојили предлог и на основу изјашњавања чланова Извршни одбор 
Заједнице електротехничких школа Србије доноси: 

О Д Л У К У  
I 

Утвршује се висина награде за наставнике-менторе ученика који су освојили прво место на 
републичком такмичењу у износу од 10.000 динара. 

Соколовић је у наставку излагања рекао да ће се због преклапања термина државног такмичење из 
физике и регионалног такмичења 29. априла ученицима који су остварили пласман на републичко 
такмичење из физике омогућити и учешће на републичком такмичењу из електротехнике. О поступку 
позивања ових ученика школе ће бити благовремено обавештене и да проширење листе неће бити никакав 
проблем и оптерећење школама јер је Жељко Рајичић, директор Техничке школе „Иван Сарић“, обезбедио 
изузетно повољну понуду што се тиче смештаја учесника. 

Горан Станковић је додао да ће све школе у понедељак добити допис да се преглед резултата са 
школског такмичења достави председницима Актива (рок 6. април), да ће школе домаћини добити сав 
потребан материјал који треба уз позив и послати школама (5. априла се шаљу позиви ка школама) и да је 
рок за пријаву 12. април након чега ће се утврдити број пријављених ученика и та информација проследити 
ВИШЕР-у због штампања тетсова. 

Горан Станковић је рекао да ће у новим обрасцима пријаве и Извештајима о резултатима такмичења 
бити додат нови податак ЈОБ ученика. 

Тачка 4. 

Небојша Соколовић је најави тачку дневног реда која је посвећена организације седнице Скупштине 
Заједнице  и да имамо потврду Заједнице медицинских школа Републике Србије да ће се и Актив директора 
медицинских школа придружити заједничкој седници Скупштина ЗЕТШС и ЗМШС. 

У свом излагању даље је рекао да је од задње седнице ИО у Крушевцу Заједница добила понуду из 
Суботице са Палића, као и понуду уз хотела Фонтана у Врњачкој Бањи. У разговору са председницима 
Заједнице машинских и медицинских школа договорено је да се заједничка седница Скупштина ЗМШС и 
ЗЕТШС и АД Заједнице медицинских школа одржи од 29.06. до 01.07. у хотелу Фонтана у Врњачкој Бањи. 
Цена целокупног аранжмана (два пуна пансиона и свечана вечера износи 17.800 динара у двокреветној 
соби и 25.420 динара у једнокреветној соби), да треба имати у виду да је Врњачка Бања туристичко место и 
да је у то време сезона већ почела. 

Горан Станковић је додао да ће школама након пролећног распоста проследити информације у вези 
организације Скупштине да би се на време извршила резервација.  

Тачка 5. 

Горан Станковић је известио да по овој тачки нема дискусије тј. да ни једна школа није 
изразила потребу да се састанак ИО искористи за дисеминацију реализованих ЕРАСМУС+пројеката. 



Тачка 6. 

Није било дискусије по овој тачки дневног реда. 
Пре него што је закључио седницу председавајући Соколовић је дао реч др Вери Петровић 

која је поздравила присутне, изразила своје задовољство што присуствује данашњој седници ИО и 
позвала господина Бањца да би му уручила пригодан поклон ВИШЕР-а (АТУСС) у име дугогодишње 
сарадње. 

Након уручења поклона Ђурађ Бањац се захвалио Вери Петровић, поздравио све присутне и 
изразио своје велико задовољство што је данас овде са бившим колегиницама и колегама 
представницима школа. 

Соколовић је на крају пожелео лепе пензионерске дане колеги Бањцу и рекао да ће он бити 
гост Заједнице на седници Скупштине у Јуну. 

 
Седница ИОЗЕТШС завшена је у 13.15 часова. 

 
  

 ЗАПИСНИЧАР ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ 

__________________ _______________________  
 Горан Станковић Небојша Соколовић, дипл. инг.  


